To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY

Date: 13-04-2023 11:02:35 AM

Subject: election Chairman and vice chairman of the

Board

السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 13-04-2023 AM 11:02:35 الموضوع: انتخاب رئيس ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة

With reference to the elections in the ordinary general assembly meeting held on 5/4/2023, we would like to inform you that a session of the company's board of directors held on 5/4/2023 and Resolution No. (25) was taken in this session, which included approval of the election of the Eng. Alaa Arif Saad Batayneh, representative of Al Arif consultancy for Energy and Transport company, as Chairman of the Board of Directors of the company, and Eng. Abed Alrahim Fathi salim Boucai, representative of Abed Alrahim Al boucai and partners company as vice chairman of the

Best Regards,

Board of Directors of the company.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

أشرف الرماضنة User Name:

معالى رئيس ميئة الأوراق المالية الأكرم تحية طيبة وبعد ،،،

إشارة الى الانتخابات التي جرت في اجتماع الهيئة العامة العادي المنعقد بتاريخ 2023/4/5 ، نرجو اعلام معاليكم انه تم عقد جلسة لمجلس إدارة الشركة بتاريخ 2023/4/5 وتم اتخاذ القرار رقم (25) في هذه الجلسة والذي تضمن الموافقة على انتخاب المهندس علاء عارف سعد البطاينه ممثل شركة العارف لاستشارات الطاقة والنقل رئيسالمجلس إدارة الشركة والمهندس عبد الرحيم فتحى سليم البقاعي ممثل شركة عبدالرحيم البقاعي وشركاه نائبالرئيس مجلس إدارة الشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة أسم المستحدم: أشرف الرماضنة